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171§ Winda Energy oy:n Verkasalon tuulipuiston osayleiskaavan kaavoitussopimuksen ja 
kaavakonsultin hyväksyminen sekä maanvuokraussopimuksen hyväksyminen

Meidän ei olisi pitänyt hyväksyä verkasalon tuulipuisto sopimuksia. Tällä sopimuksella kunta tulee 
ensisijaisesti kiinnittämään 75 hehtaarin alueensa tuulivoimayhtiön velkoihin, jonka näen erittäin 
suurena riskinä. Kunnan pitää vuokrasopimuksen mukaisesti olla myötämielisesti vaikuttamassa 
tuulipuistoon kun sopimus allekirjoitetaan. Tarkoittaako tämä, että saamme lausua vain 
ylityspuheita tulevasta tuulipuistosta. Purkurahasto on myös mielestäni aivan liian pieni suhteessa 
tulevien tuulimyllyjen kokoon nähden. Monessa kohtaa vuokrasopimuksessa on sanonta 
elintasokustannusten indeksi laskenta, jonka mukaan korvauksia tehdään. Jos se lopetaan niin 
käytetään vastaavaa indeksiä. Mikähän se mahtaa olla..   Kaikenkaikkiaan meillä on jo 2 
tuulipuistoa alavieskassa. Olemme tehneet jo oman osamme tässä vihreässä siirtymässä. Monet 
näkevät tässä nopean pikavippi ratkaisun kunnan tulopuoleen. Emme näe kestävänä ratkaisuna sitä, 
että täytämme Alavieskan valtavilla  tuulipuistoilla ja sen takia kuntalaiset tulevat kärsimään 
hyvinvoinnista. Kuntamme vahvuus on edelleen rauhallisuus, luonto ja toivottavasti 
tuulivoimavapaa kunta poislukien jo 2 puistoa, jotka meillä jo on.
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